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Rektor Univerzity Karlovy si vyzkoušel, jaké to je být na
vozíčku
17. 10. 2012; autor: P. K.; rubrika: i-Forum informuje
Svou obvyklou trasu neobvykle na vozíku. Tak dnes rektor UK prof. Václav Hampl absolvoval přejezd ze své mateřské
2. lékařské fakulty na rektorát UK. Přidal se tak k desítkám účastníku projektu   Jedeme v tom s vámi . Na trase jej
doprovázela Karolína Chloubová, která je k invalidnímu vozíku připoutaná již od dětství a v současné době studuje na
Pedagogické fakultě UK.
„Když jsem v budově univerzity, tak už jsem šťastná,“ okomentovala studentka své problémy s pražskou dopravou.
Zatímco cesta metrem by ji na univerzitu trvala několik minut, musí vzhledem k absenci bezbariérových výstupů z
metra trávit desítky minut v tramvajích. Jak velký problém představuje nedostatek informací o bezbariérových ostrůvcích
pražské dopravy pro vozíčkáře, se po cestě přesvědčil i rektor UK. „Akce má hluboký smysl v odbourávání bariéry mezi
hendikepovanými a těmi, kteří si nedovedou představit, jakým situacím lidé na vozíku denně čelí,“ řekl prof. Václav
Hampl, rektor Univerzity Karlovy, po dojetí do cíle.
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